



Input approved
for organic
agriculture

Organic
biologique

Hanging Basket & Bloom 1-1-1

Corbeilles suspendues et fleurs

Liquid Plant Food / *Engrais liquide*

Long Lasting Blooms • Use All Season

Longue floraison • À utiliser en toutes saisons

Read label before use
Lire l'étiquette avant utilisation

1 kg (915 mL)

Net Contents
Contenu Net

Organique[®]



Hanging Basket & Bloom 1-1-1 is an organic and natural plant food formulated to promote blooming in hanging baskets, planters, patio pots, window boxes and all container plants. This formulation helps in maximizing long lasting blooms with vivid, bright colours. Suitable for use in organic farming according to the Canadian Organic Standard - Inspected by Ecocert Canada.

DIRECTIONS FOR USE:

Shake well before use. Mix 30 mL (2 tbsp) of product in 1 litre of water and apply once every 8-10 days.

Note: Use enough fertilizer solution to wet entire root zone.

***Corbeilles suspendues et fleurs 1-1-1** est un engrais pour plantes biologique et naturel, formulé de manière à favoriser la floraison de toutes les plantes en pot : corbeilles suspendues, bacs à fleurs, balconnières et autres. Cette formule contribue à maximiser la durée de vie des fleurs et la vivacité des couleurs.*

Convient à l'agriculture biologique selon la norme canadienne sur les produits biologiques - Inspection par Ecocert Canada.

MODE D'EMPLOI :

Bien agiter avant l'emploi. Mélanger 30 ml de produit dans 1 litre d'eau. Appliquer tous les 8 à 10 jours.

Remarque : *Utiliser suffisamment de solution fertilisante pour humidifier toute la zone racinaire.*

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE GARANTIE MINIMUM :

Total Nitrogen / Azote Total (N).....1%
Available Phosphoric Acid /
Acide Phosphorique Assimilable (P₂O₅).....1%
Soluble Potash / Potasse Soluble (K₂O).....1%

CAUTION: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN AND PETS. AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES.

ATTENTION : GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS ET DES ANIMAUX DOMESTIQUES. ÉVITER TOUT CONTACT AVEC LA PEAU ET LES YEUX.

BioFert[®]

Organique[®] is a brand of
est une marque de
BioFert Manufacturing Inc.

INFORMATION / RENSEIGNEMENTS:

www.organique.com

BioFert Manufacturing Inc.

464 Riverside Road, Abbotsford, BC, V2S 7M1



Product of Canada
Produit du Canada

